
Ook dit jaar begon de VVD vol goede moed met het lezen van de jaarstukken. Maar al op pagina 11 
van de jaarstukken was die moed verdwenen. Nog los van alle ellende op bijvoorbeeld 
bereikbaarheid, parkeren en afval, lukt het dit college gewoon niet om Gouda vooruit te brengen. Ik 
noem wat voorbeelden: 
 

▪ Met woningbouw lopen we hopeloos achter. 368 nieuwe woningen viert dit college. De 
1.500 woningen in 4 jaar tijd hadden er volgens afspraken 3.000 - het dubbele - moeten zijn. 

▪ De verkeersveiligheid is ondanks veel mooie woorden niet verbeterd en hetzelfde geldt voor 
de kwetsbaarheden van ons wegennet als gevolg van het gevoerde beleid. 

▪ We waarschuwden eerder al voor een duurzaamheidsvacuüm en we zitten er midden in 
dankzij onhaalbare plannen en uitbreidende netcongestie. Als dit zo doorgaat zit Gouda 
straks in het donker en dit college wil er nog een schepje bovenop doen, waanzin. 

▪ Rioleringsprojecten zoals de Vossenburchkade en de Ridder van Catsweg zijn vertraagd. 
▪ We maken maar geen stappen op circulaire economie, toegankelijkheid van de openbare 

ruimte en participatie, omdat deze coalitie de budgetten om zeep heeft geholpen met het 
van wensdenken doordrenkte herfstakkoord. 

▪ Sommigen van onze Goudse jongeren zitten nog voor langere tijd in slechte 
schoolgebouwen. Luchtkwaliteit.. lekkages.. En sommige scholen waar het echt ernstig 
gesteld is, zijn pas over jaren aan de beurt. Kinderen die vandaag geboren worden, kunnen 
misschien nog net hun eindexamenfeestje in het nieuwe gebouw vieren. 

▪ Ondertussen stijgen de woonlasten jaar op jaar. We stegen van plek 25 naar plek 17 in 
hoogste woonlasten van Nederland. En nog steeds ligt de stad vol zwerfafval. 

 
Voorzitter, Gouda wordt verkwanseld. En terwijl de coalitie feestviert over een gezonde financiële 
situatie, is dat niet dankzij, maar ondanks dit college. Een inwoner zei: “Wij zijn figuranten in het 
Disneyland van de gemeente.” Het moet pijn doen dat Gouwenaars zo naar hun bestuur kijken. Veel 
woorden, weinig daden. Hogere lasten, weinig resultaat. 
 
Voorzitter, wij hebben een ander perspectief. Kijk met ons vooruit naar het Gouda van 2040. U rijdt 
de stad binnen via de Goudse Poort, waar bereikbaarheid op orde is. VVD Gouda heeft niet gekozen 
voor een autoluwe Veerstal of het Nieuwe 30 op de KW-weg, maar voor versterken van de 
verbindingen met de regio zoals door te investeren in de Goudse Poort en de N207 bij Westergouwe. 
Langs de Spoorzone en het Burgemeesterskwartier ziet u veel woningen. Hier is echt gebouwd voor 
doorstroming, doordat de gemeente actief samenwerkt met projectontwikkelaars en 
woningcorporaties en onnodige lokale regels heeft geschrapt. Geen jarenlange stapels rapporten, 
maar tempo en betaalbaarheid, ook de hoogte in. In de wijken kunt u gewoon parkeren. De VVD 
Gouda heeft parkeerregulering teruggedraaid en gezorgd voor voldoende plekken. Want autobezit 
kun je niet weg-wensdenken. 
 
U parkeert zonder problemen aan de rand van de binnenstad om te gaan wandelen. Op de Ridder 
van Catsweg steken kinderen veilig over bij scholen. Fietsers hebben gescheiden rijbanen. De VVD 
Gouda heeft ervoor gekozen om niet te experimenteren met shared spaces, maar juist te investeren 
in duidelijke, veilige infrastructuur voor alle weggebruikers. Onderweg herinnert u zich dat u nog een 
boodschap nodig heeft, dus loopt u naar winkelcentrum Bloemendaal. Vroeger een plek met veel 
zwerfvuil, nu schoon dankzij nascheiding en een stevige aanpak van vervuiling. Het is bovendien al 
tijden rustig rondom het winkelcentrum, omdat zware jeugdoverlast waarvoor eerder 
gebiedsverboden nodig waren, door een combinatie van ondersteuning, preventie en stevige 
repressie sterk is afgenomen. Ondernemers staan in de rij om zich hier te vestigen, want de VVD 
Gouda heeft gezorgd voor meer flexibiliteit vanuit een ja-mits gedachte voor vestiging en uitbreiding 
van winkels, en actieve werving van nieuwe formules.  
 



Dankzij het schrappen van onrealistische plannen, het stellen van essentiele prioriteiten en het 
nemen van lokale maatregelen voldoet de stroomvoorziening aan de behoefte, voor wilde ambities is 
de komende jaren geen ruimte. In nauwe samenwerking met netbeheerders, energiecooperaties en 
het bedrijfsleven onderzoeken we een geloofwaardig pad naar een toekomstbestendige 
energievoorziening. Niet in de laatste plaats kiest de VVD Gouda ervoor om de lasten te verlagen, 
zodat u zelf kunt kiezen hoe u uw geld wilt besteden. 
 
Ook op het sociaal domein ligt nog veel werk. Zo willen we specifiek aandacht vragen voor 
Humanitas. Er ontstaan wachtlijsten bij hulp aan kinderen in vechtscheidingen. Door de overgang 
naar de GR Jeugd en WMO is er nu onzekerheid over subsidie voor 2026 en de daaraan verbonden 
continuiteit van hulp. Kan de wethouder vandaag toezeggen dat zij persoonlijk garant wil staan voor 
de continuïteit van dit belangrijke werk? 
 
Voorzitter, we hebben allemaal onze idealen. Politiek vraagt om realistische keuzes maken en 
daadkracht. En wat ons betreft slaat dit college, gesteund door deze coalitie, daar de plank volledig 
mis. Wij snappen ook wel dat het college zijn best doet om de stad te verbeteren, maar soms is je 
best doen niet genoeg. Geef Gouda maar terug. Dan bouwen we samen aan een stad waar realisme 
en ambitie elkaar versterken. 
 
 


